
Občinska konferenca SZDL

Kritično
o pripravaii sej

Na posvetu predsednikov in sekretarjev
krajevnih konferenc so opravili pregled do-
govorjenih nalog, se seznanili s potekom vo-
lilnih konferenc, s stanjem po volilnih konfe-
rencah ter se dogovorili za nadaljnje delo,
posebno še z nalogatni na področju Ijudske
obrambe in družbene samozaščite. Nadalje so
se dogovoi"ili za izdelavo popisnic in izdelavo
politične ocene poteka volilnih konferenc.

Člani štaba za samoprispevek II so pre-
gledali investicijske programe za prizidke k
Irem osnovnim šolam ter se seznanili s pro-
blematiko, ki se pojavlja pri graditvi objek-
tov iz programa samoprispevka II. Obenem
so podprli željo SIS za otroško varstvo, da
jim pri načrtovanju povečevanja zmogljivo-
sti vzgojno-varstvenih zavodov pomagajo
slrokovne službe samoprispevka.

Clani žirije za podeljevanje srebrnih pri-
znanj OF pri Občinski konferenci so izmed
38 predlogov izbrali 20 kandidatov, o katerih
bodo po javni obravnavi odločali člani občin-
ske konference SZDL.

Člani koordinacijskega odbora za delavce,
začasno zaposlene v tujini so ugodno ocenili
novoletno srečanje. Vsem, ki so izpolnili
vprašalnik, bodo na vprašanja odgovorili.
Tudi v prihodnje bodo redno pošiljali naše
glasove vsem našim delavcem v tujini, pa
tudi republiško glasilo »Naš delavec«.

Člani predsedstva občinske konference so
skupaj s predsedstvom občinske konference
ZSMS obravnavali delovanje ZSMS. V živah-
ni razpravi so ugotovili, da so mladi prema-
lo vključeni v delo, ni urejeno izobraževanje
delegatov, premalo se dela s pionirji. P r o
gramske usmeritve so s številnimi dopolnit-
vami podprli.

Na širšem političnem aktivu pa so govo-
rili o letošnjem programu dela skupščine.
Obravnavani program so ocenili kot zelo ob-
sežen, v razpravi pa poudarili težnjo po dob-
ri informiranosti in čim širših razpravah o
predlaganih temah. Največ kritičnih pripomb
pa je bilo prav glede postopka priprav sej
skupščine.

Na posvetu predstavnikov društev in
predstavnikov samoupravnih interesnih skup-
nosti so se pogovarjali o financiranju dru-
štev iz programa SIS, saj se tod pojavlja
vrsta težav. Predvsem so ugotovili, da dru-
štva prepozno planirajo svojo finančno ovred-
noteno dejavnost, tako da so programi fi-
nanciranja SIS izdelani že pred tem. Navse-
zadnje pa tudi SIS ne morejo pokrivati vseh
zbirov želja društev. Posvet je odprl vrsto
vprašanj, ki jih bo treba sistemsko rešiti,
brez dogovarjanja in usklajevanja dejavnosti
to ne bo izvedljivo.

Člani predsedstva občinske konference so v
obsežni razpravi ocenili delovanje delegatskega
sistema ter urejanje sistema socialne varnosti
borcev. Sprejeli so dogo-.-r: - ~o-'-:-'-;h obrav-
nave možnih kandidatov za Predsedstvo SFRJ
in SRS ter obravna*vali predlog možnih kandi-
datov za novo vodstvo občinske konference.

Na posvetu s predsedniki in tajniki krajev-
nih konferenc pa so obravnavali vrsto aktual-
nih zadev, po obsežni razpravi pa se tudi do-
govorili glede načina financiranja krajevnih
skupnosti po sporazumu z združenim delom.


